
Mezuniyet heyecanı 
Üniversitemiz mezuniyet töreni geçen yıllarda olduğu 
gibi bu sene de coşku içinde geçecek. 

Öğrenciler ve aileleri, mezuniyet finalinde Emel 
Müftüoğlu'nun şarkılarıyla eğlenecek. 

nadolu Üniversitesi 
bir eğitim dönemine 
daha nokta koyma-

ya hazırlanıyor. Mezun 
olan öğrenciler düzenlenen 
törenle diplomalarını ala
caklar. Rektörlük 24 Hazi
ran'da yapılacak törenin 
coşku içinde geçmesi için 
tüm hazırlıklarını tamam
ladı. Geçen yıl Nilüf er'in 
şarkılarıyla coşan üniversi
temiz bu yıl da Emel Müf
tüoğlu ile eğlencenin doru
ğuna çıkacak. 

Gele ekse ence 
Rektör Yardımcısı Prof. 

Dr. Haluk Gürgen, üniver
sitemiz mezuniyet töreni
nin bu sene de coşku içeri
sinde geçeceğini söyledi. 
Tören provasının 23 Tem
muz saat 15.30'da yapıla
cağını hatırlatan Gürgen, 

törenin konser programı nı anlatarak, "Öğrencileri- mayacakları bir gece geçi
için Ufuk Handa Otoma- miz artık gelenekselleşen recekler" şeklinde konuş
tiv'in desteğinde Emel mezuniyet töreninde yine tu. 
Müftüoğlu ile anlaştıkları- çok eğlenecekler ve unuta- Bu yılki mezuniyet töreni 

24 Haziran'da yapılacak. 
Saat 18.30'da Vilayet tören 
alanında Atatürk Anıtı'na 
çelenk konulmasıyla baş
layacak tören, öğretim 
üyeleri ve mezunların 
stadyuma girişiyle devam 
edecek. Konuşmaların ar
dından ise mezun öğrenci
lere diplomaları verilecek. 

Gecenin finalinde ise ün
lü sanatçı Emel Müftüoğlu 
sahne alarak öğrenci ve ai
lelere eğlenceli dakikalar 
yaşatacak. 

Bu yılki mezuniyet töre
ninde akademik birimler
den birincilikle mezun 
olan 116 öğrenciye mezu
niyet belgeleri ve çeşitli he
diyeler verilecek. Törene 
öğretim üyeleri de akade
mik giysileri ile katılacak. 

Haber Merkezi 

Türk sporuna yeni soluk SHYO' dan işbirliği protokolu 

Sporu ve sporcuyu geliştirmeye yönelik yeni projeler üniversi
temizde düzenlenen bir toplantıda ele alındı. Toplantıya, 
Spordan Sorumlu Devlet Bakanı Fikret Ünlü de katıldı. 

.. çüncüsü Anadolu 

UUniversitesi'nde yapı
lan, "Türkiye'de Sporu 

ve Sporcuyu Geliştirmeye 
Yönelik Bilimsel Yöntem ve 
Projelerin Tespiti ile Uygula
maya Konulması" adlı top
lantı 14-15 Haziran tarihleri 
arasında Atatürk Kültür ve 
Sanat Merkezi'nde düzen
lendi. 
Başkanlığını spordan so

rumlu Devlet Bakanı Fikret 
Ünlü'nün yaptığı toplantı
nın açılış törenine Eskişehir 
Valisi Sami Sönmez, Rektör 
Prof. Dr. Engin Ataç, Genç
lik ve Spor Genel Müdürü 
Kemal Mutlu, federasyon 
başkanları ile beden eğitimi 
ve spor yüksekokulu bulu
nan üniversitelerden temsil
ciler katıldı. 

Başanlı sporculara ödül 
Toplantıda, üniversiteler 

sporun gelişmesine yönelik 
olarak geliştirdikleri projeleri 
anlatırken, fedarasyonlar da 

Toplantının açılışına Devlet Bakanı Fikret Ünlü, 
Eskişehir Valisi Sami ·Sönmez ve Rektör Engin Ataç da 

katıldı. Bakan Ünlü, toplantının sonunda bir de 
degerlendirme konuşması yaptı. 

yaptıkları çalışmalar hak
kında bilgi sun~ular. Devlet 
Bakanı Fikret Unlü, ulusal 
ve uluslararası yarışmalarda 
dereceye giren Eskişehirli 
sporculara ve Eskişehir'deki 
amatör ve profesyonel futbol 
kulüplerine çeşitli hediyeler 
verdi. Konuklar, Beden Eği-

timi ve Spor Yüksekoku
lu'nu da gezerek tesisler 
hakkında bilgi aldılar. 

ö- renciler1e sohbet 
Bakan Ünlü, toplantı için 

verilen kokteylde öğrenciler
le de bir araya geldi. 

Anadolu 
Üniversitesi ile 
Ukrayna Ulusal 
Havacılık 

Üniversitesi 
işbirliği 

protokolu 
imzaladı. 
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Öğrencilerimiz stajdan ne 
bekliyorlar? 

Efruze Erenoğlu 
Eğitim Fak. 2 
Stajdan önce daha 

idealisttim. Öğrenci
ler ne yaparsa nasıl 
davranırım bunları 

...,,~-- belirlemiştim. Ama 
stajdan sonra idealimde

ki herşeyi gerçekleştirmenin ne ka
dar zor olacağını düşünmeye başla
dım. Zannettiğim kadar kolay olma
dığı fikrindeyim ve öğrencilerin yaş
larının küçüklüğüyle onları hafife al
mamam gerektiğini anladım. Ken
dimi yetersiz buldum. 

Ege Sinem Zenginçelebi 
GSF Animasyon 3 
Fakültelerdeki öğre

tim üyelerinin staj 
yapma zorunluluğu 
olan öğrencilere önce
likle gidebilecekleri iş 
yerlerinin adresleri ve 
ne tarz iş yaptıkları 
hakkında bilgi su
nulmalı, öğrenci gitmeden önce 
bunlardan birini (kendine uygun ola
nım) seçmeli. Gideceği yerde kendini 
rahat hissetmeli ve sadece çay, kah
ve getir götür ve ayak işleri yapma
malı. 

Staj öğrenciye okulun öğretmediği 
birşeyi öğretmeli. Paradan daha 
önemlisi, ortamda rahatlık, portfolyo 
için iyi bir iş. 

Tahir Sert 
Almanca Öğrt. 1 

Staja gitmeden önce 
öğretmenlik hakkın
da olumlu şeyler dü
şünmüyordum. Öğ
retmenliği sıradan ve 
sıkıcı olarak görüyordum. 
Staja gittiğimde ise farklı açıdan ba
kabilme imkanı buldum. Öğretmenli
ğin o zamanki düşüncelerimin aksi
ne çok zevkli olduğunu gördüm. Sta
jın sadece öğretmenlik için değil, 
diğer bölümler içinde gerekli ol
duğunu düşünüyorum. 

Cansel Doğan 
Turizm ve Otel İşlet

meciliği Y.O. 4 
Staj konusunda 

bence öğrencilerin en 
büyük beklentisi; 
okul yönetiminin 
öğrencileri göze- c.:!~=~::.::;= 
timine alıp sektörde 
sadece stajer olduğu için öğrenciler 
ezilmekte ve bir sürü iş yaptırılmak
ta öz~llikle dört yıllık olan Turizm ve 
Otel Işletmeciliği'nde okuyan öğren
cilerin daha çok yönetici yanında 
staj yapmaları gerekir. Çünkü bizler 
yönetici adayı olarak yetiştiriliyorsak 
bu gereklidir. Turizm sadece kat 
hizmetleri veya serviste çalışmak 
değildir. Umarım bundan sonraki 
yıllarda okul yönetimi bu koJ1uya 
dikkat eder. 

Sibel Akpolat 
Turizm ve Otel İşletmeci

liği YO. 
Öncelikle öğrencilerin 

staj konusunda çok daha 
iyi bilgilendirilmesini ve 
nelerle karşılaşacaklarını 
bilmeleri gerektiğini dü

Göksel Ünüvar 
Hukuk Fak. 3 
Öğrencilik hayatında aldığımız 

şünüyorum. Ben staja gittiğimde mesleğe 
çok daha bas~t baktığımı farkettim. Bilgi
lerim staj bittiğinde yerine oturdu ve ne 
yapmak istediğime bilinçli olarak karar 
verebildim. Okuldan isteğim; staj dev
resinde öğrencilerine biraz daha sahip 
çıkmalarıdır. 

Felat Deniz 
Hukuk Fak. 3 

teorik bilgil~rin pratik ile pekişme
si gerekir. Ozellikle hassas bir gö
rev olan adaleti dağıtmak açısın
dan büyük bir öneme haiz. Ancak 
ekonomik bakımdan dört yıl boyun
ca yıpranıyoruz. Staj sırasında bize finansman 
sağlanması gerekir. Sadece kitaplardan ve hoca
larımızdan aldığımız soyut bilgiler bizi başarıya 
tam olarak götürmez. Fakat bizim bölümümüz 
açısından stajın okuldan bağımsız olarak değil de 
okul ile bağlantılı olması halinde daha başarılı 
olacağını düşünüyorum. 

Meslek hayatımızın başarılı geçmesine etken olmak açısından öneme haiz 
ol~ ~~':) devresi; verimli geçmesinin gelecekte sağladığı pratik fayda düşü
nuldugunde hiç de yabana atılamayaçak bir dönemdir. Staj devresinin gü
nü~üz koşu~larında başarıya ulaşması karşılıklı fedakarlıklar gerektirmek
tedır. Devletın olanaklarım kendi geleceği için bizlere daha çok sunulması 
ve ?er_ konuda_ seviyeyi artırması kaçınılmaz bir gerçektir. Staj döneminin 
verımlı geçmesıne ve ekonomik olarak stajın getirdiklerinin de pozitif yönde 

lması, ideallerimizin sağlanmasında yegane unsurdur. 

Sahibi: 
Rektör Prof. Dr. Engin ATAÇ 
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Görü ler 

2000-2001 Öğretim yılının sonuna geldik. 
Birçok öğrencimiz, dört yıllık eğitimlerinin 

sonuna geldi. 
24 Haziran 2001, üniversitemizden mezun 

olacak öğrencilerimiz için mutlu, ama bir o 
kadar da hüzünlü bir gün. 

Dört yıllık eğitimi başarıyla bitirmenin se
vinci, ama üniversite yıllarında kurulan dost
luklar, arkadaşlıkların farklı bir boyuta taşın
dığı dönem olarak mezuniyet töreni ayrı bir 
önem taşıyor. 

Bu yıl dördüncüsü yapılacak olan gelenek
sel mezuniyet töreni, geçen yıllarda olduğu 
gibi farklı bir atmosferde gerçekleşecek. 

Geçen yıllardaki ünlü sanatçıların konser
leri ile bezenen mezuniyet töreninde bu yıl 
Emel Müftüoğlu'nun şarkıları, öğrencilerimi
zi ve yakınlarını coşturacak. 

* * * 
Geçen hafta, Türk sporunun farklı boyutla

rıyla tartışıldığı bir kongre yapıldı üniversite
mizde. 

"Türkiye'de Sporu ve Sporcuyu Geliştirme
ye Yönelik Bilimsel Yöntem ve Projelerin 
Tespiti ile Uygulamaya Konulması" adını ta
şıyan ve Devlet Bakanı Fikret Ünlü'nün de 
iki gün boyunca yakından izlediği toplantı, 
Bakan'ın ifadesiyle "sporla ilgili bilgiyi pay
laşma toplantısı" olarak gerçekleşti. 
Değişik üniversitelerden öğretim elemanla

rı, Gençlik ve Spor Genel Müdürlüğü yetkili
leri ile diğer spor insanlarının katılımıyla ger
çekleşen toplantı, ülkemizin olimpiyat yarı
şında daha güçlü yer alabilmesinde yeni he
defler ortaya koyacak ... 

* * * 

Dönemin bitmesi ile öğrencilerimiz yaşa
dıkları kentlere ya da tatil amacıyla başka 
kentlere gidecekler. Bazı öğrencilerimiz ise 
yaz okulu ya da stajda bilgi birikimlerini artır
maya çalışacaklar. 

Anadolu Haber, Eylül ayından buyana (bir 
iki haftalık aksamalar dışında) haftalık olarak 
sizlere 8 sayfa olarak ulaştı. 
Ayrıca iki aydır da internetten www.aha

ber.anadolu.eclu.tr/ adresi üzerinden yayımla
nıyor. 

Yaz dönemi tatili nedeniyle gerek öğrencile
rimizin ve üniversitemiz çalışanlarından pek
çoğunun yıllık izne ayrılması nedeniyle yaz 
dönemi boyunca sizlere, yine haftalık periyot
ta ama 4 sayfa olarak ulaşacağız. 

Anadolu Haber, kurumsal iletişim organı ol
masının bilinciyle, kurumsal menfaatleri göz 
önünde bulunduran yayın politikası çerçeve

sinde yayımına devam edecek. 
Biz de yazın sıcağında ha

ber koşumuzu aynı hızda sür-
düreceğiz... · 

Yeni dönem başında 
nasipse 

yeniden görüşmek 
dileğiyle ... 

Bütün güzellikler 
hepimizin olsun ... 

İyi tatiller ... 
. Halil İbrahim GÜRCAN 
higurcan@anadolu.edu.tr 

Sdyf,1 düzenleme: Cenk KÖKSAL 
Anadolu Üniver~!tesi Basımevi"nde 5000 adet basılmıştır. 

Anadolu Universitesi, Yunusemre Kampusü. 
Vakıf Binası. 26470 Eskişehir 

Tel: 0-222-335 05 81 / 1790 faks: O 222· 330 74 40 
E-posta. habeıOanadolu.edu.tr 

Web: www.ahaber.anadolu.edu.tr 
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Deneme sınavlarına büyük ilgi 
Uzaktan öğretim veren fakültelerin öğrencileri için internet üzirende yapılan deneme 
sınavları öğrencilerin. akınına uğradı. Sınavlara bir ayda ı 10 bin kişi katıldı. 

nadolu Üniversi-

A tesi'nin uzaktan 
. eğitim veren İkti

sat, işletme ve Açıköğre
tim fakültelerinin 2000-
2001 ders yılı sınavları 2-
3 Haziran'da gerçekleşti
rilirken, öğrenciler sınav
lara bu yıl daha hazırlık
lıydı. 

Bilgisayar Destekli Eği
tim Merkezi tarafından 
hazırlanan deneme sı
navlarına öğrenciler bü
yük . ilgi gösterdi. Yakla
şık 11 O bin öğrenci in ter-

net üzerinden bir ay gibi 
kısa bir sürede 2,5 mil
yon sınav girerek ulaşıl

ması zor bir rekora imza 
attı. Bilgisayar Destekli 
Eğitim Merkezi Müdürü 
Mehmet Emin Mutlu, sı
navlara kısa bir süre öğ
rencilerin aşırı yüklen
melerinden dolayı sayfa
ların geç açıldığını belirti
yor, ve öğrencileri de uya
rıyor. "Deneme sınavları
nızı son günlere bırakma-

yın. _----
Oğuzhan MACİT 

Ahmet Konrot 
tekrar ·aramızda 

İki yıl önce emekli olan Eğitim Fakültesi es
ki Dekanı Prof. Dr. Ahmet Konrot öğretim 
üyeliği görevine geri döndü. 

.. kiye'de Özel Eğitim 
TI"anında lisans düze

yinde eğitim veren ve Özel 
Eğitim Bölümü kurucusu 
ve ilk başkanı Prof. Dr. Ah
met Konrot 15 Haziran'da 
Eğitim Fakültesi'nde düzen
lenen törenle öğretim üyeliği 
g~revine geri döndü. 

Iki yıl önce emekli olan 
Prof. Dr. Konrot alan ile ilgi
li gelişmeleri iki yıl boyunca 
yakından takip ettiğini ve 
yeni şeyler öğrendiğini belir- Prof. Dr. Ahmet Konrot 
terek "Ozel Eğitim ve Dil ve 1 

Konuşma Bozuklukları ala- tesi zaten çok yoğun bir şe
nındaki hizmetlerin mutla- kilde eleman yetiştiriyor, 
ka üniversite desteğine ihti- model ve projeler geliştiri
yacı var. Anadolu Universi- yor" dedi. 

I• ngilizce Kulübü, 
önümüzdeki öğre

tim yılında söz, beste ve 
okuma yarışmaları dü

ı zenleyecek. Kulüp ayrı-
ca, alt yazısız filmlerden 
oluşan bir arşiv oluş

ı turmayı da planlıyor. 
Kulüp Koordinatörü 

0kt. Davut Uysal, kulü
bün ilk yılı olması nede
niyle istedikleri faaliyet
leri gerçekleştiremedik
lerini belirterek şunları 
söyledi: 
"Planlarımız arasında 

ingilizce söz, beste ve 

okuma yarışmaları dü
zenlemek var. Bunun 
yanında İngilizce, alt
yazısız filmlerden olu
şan bir ~şiv hazırlaya
cağız. Oğrenciler bu 
filmlere rahatlıkla ula
şıp, izleyebilecekler." 

Bu yıl etkinlikleri kap
samında yabancı misa
firlerin bire bir öğrenci
lerle buluştuklarını be
lirten Uysal, ingilizce 
film gösterimlerinin de 
yapıldığını sözlerine ek
ledi. 

Sibel CEBE 

AÖF'lülerden üç panel 
.. Kırklareli'nde Trakya 
Universitesi'ne bağlı 
Meslek Yüksekokulu ve 
Sağlık Yüksekokulu ile 
birlikte Açıköğretim Fa
kültesi Yükseköğrenim 
hizmeti veriyor. AÖF 
Kırklareli İl Temsilciliği, 
akşam derslerinirı yanı
sıra, kendi bürosundaki 
bilgisayar laboratuvarı 
ile de öğrencilerine yar
dımcı oluyor. Adeta ör
gün öğrenim gibi dersle
rine devam eden öğren
cilerle yılsonu gezileri de 
düzenliyor. Bu yıl Nisan 
ayında Istıranca dağla
rında bulunan 3150 m 
uzunluğundaki Dupni
sa ıy.ıağ~asına gitti. 

AOF Il Temsilcimiz 
Öğr. Gör. Münir Saygın, 
Kırklareli Valisi Ali Se
rindağ'ın da destekleri 
ile güncel ve bölgesel 
konularda bu yıl üç pa
nel gerçekleştirdi. 

•• 

"Ermeni İddialan ve 
Tarihi Gerçekler" adlı ilk 
panel, 21 Mayıs tarihin
de gerçekleşti. Yönetici 
olarak Marmara Üniver
sitesi Atat~rk Eğitim 
Fakültesi Oğr. Uyesi 
Prof. Dr. Hüseyin Sal
man"d~. 
İkinci Panel "Kırklare

li'ndeki Tarım ve Or
mancılık" hakkındaydı. 

Yönetici olarak İstanbul 
Üniversitesi Orman Fa
kültesi Dekanı Prof. Dr. 
D9.ğan Kantarcı'ydı. 

Uçünce panel ise, 23 
Mart tarihinde "Ulusal 
Kalkınmamız Açısından 
Ülke Bazında ve İşlet
melerde Yapılması Gere
kenler" hakkındaydı. Bu 
panele Anadolu Univer
sitesi İktisat Fakültesi 
Dekan Yardımcısı Doç. 
Dr. Mustafa Özer katıl
dı. 

Mevlüt DEMfRCİOĞLU 

Unlü eğitimciden 
konferans 
Web ortamında 
öğrenme modeli ile 
tanınan Dr. Badrul 
Khan, üniversite-
m ize konuk oldu. 

G eliştirdiği web üzerin
den öğrenme modeli ile 

tanınan Dr. Badrul K. 
Khan, Eğitim Fakültesi Bil
gisayar ve Öğretim Teknolo
jileri Eğitimi Bölümü'nün 
konuğu olarak üniversite
mize geldi. 5-7 Haziran 
günleri arasında atölye ça
lışmaları gerçekleştiren ve 
bir de konferans veren Dr. 
Khan, Rektör Prof. Dr. En
gin Ataç'ı da ziyaret etti. Dr. 
Badrul K. Khan'ın 8 Hazi
randa verdiği konferansa 
üniversitemiz öğretim üye-

' leri ve öğrencilerinin yanı 
sıra Hacettepe, Ankara, Çu
kurova ve Doğu Akdeniz 
üniversitelerinden öğretim 
üyeleri de katıldı. 

Dr. Khan, tüm dünyada 
editörlüğünü yaptığı Web 
Based Instruction ve Web 

Dr. Badrul K. Khan 

Based Training kitapları ile 
tanınıyor. Her iki kitapta da 
Web üzerinden öğrenme ile 
ilgili tanınmış öğretim tasa
rımcısı ve eğitim teknologla
rının araştırma ve makale
lerinin yer aldığını söyleyen 
Khan, ayrıca tüm dünyada 
sanal üniversitelerin yayıl
ması için de çalışmalarının 
sürdüğünü sözlerine ekledi. 
J?r. Khan'ın .. geliştirdiği Web 
Uzerinden Oğrenme Modeli 
halen Harward Üniversitesi 
başta olmak üzere Ameri
ka'nın birçok yükseköğre
tim kurumunda kullanılı
yor. 

İÇEM'e 
kayıtlar 
başladı 

Anadolu Üniversitesi 
IÇEM çocuk yuvasına 
2001-2002 eğitim döne
mi için öğrenci kayıtları 
başladı. 

1996-1997 doğumlu ço
cukların alınacağı 

yuvanın ön kayıtları 25 
Haziran'da sona eriyor. 
Akademik ve idari per
sonelin çoçukları için 
ayrılan kontenjan dol
madığı takdirde dışarı
dan öğrenci alacak yu
vanın bu grubu için 
başvurularda aynı tarih 
içinde kabul edilecek. 

Kesin liste 28 Haziran gü
nü saat 18:00'de IÇEM 
giriş kapısında ilan 
edilecek. 

Sekreterlerin 
gecesi 

Eskişehir Meslek Yükse
kokulu Büro Yönetimi 
ve Sekreterlik Programı 
öğrencileri ve sekreter
ler 8 Haziran akşamı bir 
araya geldi. "Sekreter
ler Gecesi" adı altında 
düzenlenen yemekli 
toplantı, sekreterlerin 
kaynaşması amacıyla 

düzenlendi. Öğr. Gör. 
Ünver Bayramlı ve öğ
rencileri tarafından dü
zenlenen gece, 4-11 Ha
ziran tarihleri arasında 
kutlanan Sekreterler 
Haftası kapsamında 

gerçekleşti. 

Semiosis 
yayında 

Üniversitemiz öğrenci
lerinin tüm şehrin 
katılımına yönelik 
olarak çıkardıkları 
kültür ve sanat dergisi 
"Semiosis" sözcüğünü 
kendine isim olarak 
seçen dergi, çoğunluğu 
Anadolu Üniversitesi 
öğrencilerinden oluşan 

yayın kurulu ve iletişim 
Kulübü işbirliğiyle 
yayınlanıyor. 

Rektörlüğün de destek
leriyle çıkarılan kültür
sanat dergisi 
Semiosis'in içeriğini 
deneme, şiir, öykü, 
araştırma yazısı, 

fotoğraf ve eskizler 
oluşturuyor. 



Haber 

Türk sporuna yeni bir gelecek 
Baştarafı 1 'de 

Sıcak tavırlarıyla dikkat 
çeken Ünlü, öğretim üye
lerinin ve öğrencilerin so
runlarını dinledi. Bu so
runlara en kısa zamanda 
çözüm bulacaklarını belir
ten Fikret Ünlü, "Sizler de 
çalışmalarınıza devam 
edin ve isteklerinizin ar
kasında durup sesinizi 
duyurun" dedi. Öğrencil
erle yaklaşık bir saat soh
bet eden Ünlü, öğrencile
rin sorunlarını dinlemek
ten memnun olduğunu 
söyledi. 

Devlet Bakanı Fikret Ünlü, Vali Sami Sönmez, Rektör 
Engin ve BESYO Müdürü Fethi Heper' e Türk sporuna 

katlılarından dolayı kupa verdi. 

Bakan'dan değerlendir
me Tesisler çok etkileyici 
Toplantının kapanışında 

bir değerlendirme yal?.an 
Devlet Bakam Fikret Un
lü, "Bizler üniversitelerde
ki spor bilimadamlarını 
bir araya getirerek, ortaya 
sunulan projelerle Türk 
sporuna ve sporcusuna 
yön vermeye çalışıyoruz. 
Benim, 'Bilgi paylaşma 

toplantısı 'olarak nitelen
dirdiğim bu çalışma, olim
piyatlar için sporcu kay
nağı yaratılmasından do
ğan bir projedir. Bu proje
lerin hayata geçirilmesi 
için gereken çaba ve öne
mi göstereceğim" dedi. 
Spor ve Bilim 

Gençlik ve Spor Genel 
Müdürü Kemal Mutlu da 
sporun artık atadan kal
ma yöntemlerle değil en 

Devlet Bakanı Fikret 
Ünlü , toplantı için Ana
dolu Habere şunları söy
ledi, "Bilgi paylaşma top
lantısının üçüncüsünü 
düzenliyoruz. Anadolu 
Üniversitesini ve BESYO 
tesislerini gördükten 
sonra bu toplantının 
burada yapılmasını iste
dim. Tesisler ve hizmet
ler son derece etkileyici. 
Ben daha önce gezdim, 
gördüm. Federasyon 
başkanları ve spor teşki
latı buraya olan hayran
lıklarını gizleyemiyor. 
Projeler ile ilgili olarak, 
bizler bu toplantılar ile 
Türk sporuna yön ver
meye çalışıyoruz. Olim
piyatlar için sporcu kay
nağı yaratılmasından 

son teknoloji ve bilimsel dürlüğü bilgilerini paylaş
yöntemlerle yapıldığını mak ve ülke sporunun ge
söyledi. Mutlu, "Biz bu lişmesi için işbirliğini sık
toplantıları bü!ünleşmek · }aştırıyoruz. Üniversiteler 
için başlattık. Universite- de böylece bir araya geli
lerin ve gençlik spor mü- yor. Müdürlük olarak eli-

doğan bir proje. Hedefi
ne ulaşılması için eliiniz
den gelen gayreti göste
receğiz" dedi. Ünlü, "Bu
nun içinde devlet ku
rumlarına ve özellikle 
BESYO'lara büyük ölçü
de görev düşmektedir" 
dedi. 

mizdeki tasarruf ettiğimiz 
finans kaynaklarını bu 
projeleri desteklemek için 
kullanacağız" diye konuş
tu. -- - •·---

Zafer Durmaz-Sinan Turhan 

Çocuk Yuvası'ndan yılsonu gösterisi 

A nadolu 
Üniversite

si Çocuk Yuvası 
öğrencileri tara
fından Sinema 
Salonu'nda bir 
yıl sonu gösteri
si düzenlendi. 9 
Haziran Cumar
tesi günü ger
çekleşen etkin
likte küçük öğ
renciler bütün 
hünerlerini ser
gilediler. Anne 
ve babaların he
yecanlı ve gu
rurlu oldulan 
gözden kaçmadı. 

Türk sporu adına teşekkürler 
Toplantıya katılan bilim adamları, etkinlik 
hakkında görüş bildirirken, Anadolu Üniver
sitesi' nin spora yaptığı yatırımlardan etki
lendiklerini söyledler: 

Doç. Dr. SeyJıan Hasıra 
Pamukkale Universitesi 
Türkiyedeki nüfus oranının büyük bir bölümünü 

oluşturan gençlere rağmen, dünyadaki spor olayları 
içerisinde yerimizin oldukça düşük olmasına üzülü
yorum. Buna neden, ülkenin ekonomik, politik, sağ
lık ve eğitim sistemindeki çarpıklıklar. Bunlar iyileşti
rilmediği sürece, spord~ yeniden yapılanmanın zor 
olacağına inanıyorum. Ozveriyle hazırlanmış bu top
lantılar bence daha verimli olabilirdi. BESYO tesisleri 
için ise Anadolunun spora yaptığı yaptırımın ne ka
dar olumlu ve isabetli olduğunu görme fırsatı bulduk. 
Tüm emeği geçenlere teşekkür ediyorum. Umarım 
spor biliminede kısa. sürede eğilirler. 

Prof. Dr. Erol MIR 
Celal Bayar Üniversitesi 
Türk sporu için önemli bir yapılanma. Türk sporu

nun gelişmesiyle ilgili değişik sorunlar ve konu baş
lıkları ele alındı. Amaç, mevcut sorunları aşmak ve 
Türk sporunu yeni, farklı, ileri bir noktaya getirmek. 
Yaptığımız proje ile kabiliyetli gençleri ortaya çıkar
mak ve onları dünya yıldızları yapmak istiyoruz. Ya
kında olumlu sonuçlar alacağız. BESYO tesisleriniz 
fevkalade. Türkiyenin en güçlü BESYO kompleksi 
olacak şekilde bir organizasyona gidilmiş. Heper ho
cayı kutluyorum. Türk spor dünyası için büyük bir 
eğitim tesisi. 

Yard. Dgç. Dr. Yalçın Kaya 
Selçuk Universitesi 
Devlet Bakanı'nın böyle bir girişimde bulunması, 

spor bilimi açısından önemli bir yüreklilik. Türk spo
runa çok şey katacak. Karşılaşılan olaylar bizi daha 
iyi hizmet vermeye yöneltecek. Bakanımızın spor kö
kenli olması önemli bir nokta. Politik gerçekler, bakan 
beyin istediği hizmeti vermesini engelliyor. Fikret Ün
lü, akademisyenlerin bilimsel desteğini de arkasına 
alarak doğru yolda ilerlemekte. BESYO tesisleri mü
kemmel, emeği geçenlere Türk sporu adına teşekkür 
ediyorum. 

Fen Fakültesi Biyoloji Bölümü ikinci, uçuncü ve 
dördüncü sınıfların ortak çalışması sonucu öğrenciler 
bitki ekolojisi, bitki coğrafyası, çevre biyilojisi ve ders 
ödevleriyle ilgili bir stand açtılar. Standta eko sistem 
nedir, toprağın oluşum özellikleri, ışığın ekosistemdeki 
etkisi gibi konular öğrencilerden ve öğretmenlerden 
yoğun ilgi gördü. 
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Sinema Anadolu veda etti 
Fiyatı ve gösterdiği kaliteli filmlerle öğrencilere farklı seçenekler sunan Sinema Anadolu, geçtiğimiz sezon 
üçü birinci vizyon 22 filmi seyirciyle buluşturdu. -Sinema, gelecek öğretim yılında tekrar perdelerini açacak. 

·sinema Anadolu 11 
Haziran Pazartesi gü

nü saat 18.45'te "Köprü
deki Kız" filmiyle bir daha
ki sezona kadar izleyicileri
ne veda etti 

Festivaller 

Sezon boyunca 22 filmle 
13.400 ~leyiciye ulaşan 
Sinema Anadolu; sinema 
gösterimlerinin yanında 
"Öğrenci Filmleri ve Kısa 
Filin Şenliği", "Gezici Filin 
Festivali" gibi festivallere 
de ev sahipliği yaptı. 

Sinema Anadolu izleyici
lerinin, büyük çoğunluğu
nu; Sinema Kulübü öğren
cileri ile gerçek sinema iz
leyicilerinin oluşturduğu
nu söyleyen Sinema Kulü-

bü Danış
man Öğre
tim Üyesi 
Serhat Ser
ter bunun 
gösterime 
giren film
lerin niteli
ğinden kay
naklandığı
nı söyledi. 
Film seçi
minde popüler Hollywood 
sinemasından öte "Eskişe
hir' de gösterime girme fır
satı bulamamış Avrupa, 
Uzak Doğu, Asya, Bağım
sız Amerikan filmleri ile 
yakın tarihli ödül almış" 
filmlere öncelik verildiğini 
söyleyen Serter; bunun ya
nında 1. vizyon filmleri 
olarak da Filer ve Çimen, 
Köprüdeki Kız, Nisan Dev
rimi filmlerinin gösterimde 
yer aldığına değindi. 

Alternatif 

Bir üniversite sineması 
olarak "sinema" adına üze
rine düşen görevi fazlasıyla 
yerine getiren Sinema 
Anadolu gösterime giren 
fılmleri ve fiyatıyla da Eski-

şehir'de 'alternatif olma 
özelliği taşıyor. 

Sinema Anadolu 2001-
2002 öğretim yılının açılı
şında yeni sinema sezo
nunu da açacak. Ekim 
ayında ise İletişim Bilimle
ri Fakültesi Sinema Gün
leri sinemaseverlerle bulu
şacak. 

Banu Ôzgür YETKiN 

Amatör fotoğrafçılara sertifika 
EFSAD' ın semi nelerine katılan kursiyerler törenle belgelerini aldılar. 

E skişehir Fotoğraf 
Sanatı Derneği (EF -

SAD) tarafından düzenle
nen 22.23.24.25. Dönem 
Temel Fotoğraf Eğitim 

Seminerine katılan kur
siyerlere 16 Haziran Cu
martesi günü düzenle
nen bir törenle sertifika 
verildi. 

Üniversitemiz öğretj.m 
üyelerin verdiği seminer
lere yaklaşık 100 kursi
yer katıldı. EFSAD, ku
rulduğu günden bu yana 
yaklaşık 600 kişiye temel 
fotoğraf eğitimi verdi. 
EFSAD yönetim kurulu 
başkanı Aydın Kırmızı tö
renden sonra izleyicilere 
gezip gördüğü yerlerin 
"İzlenimler" adlı saydam 
gösteri sundu. 

EFSAD, sezonun son 
gezisini 23-24 Haziran 
günlerinde Amasra ve 
Bartın'a düzenliyor. 

Necmettin OGUR 

1 

lskoç sanatçıdan 
Blues konseri 

I
• skoçya'nın ünlü 

blues sa
natçıların-

dan Tam White 
20 Haziran Çar
şamba günü üni
versitemizde bir 
kopser verecek. Yu-
nus Emre Kampusü Spor 
Salonu'nda saat 20:00'de 
gerçekleşecek olan konse
rde gitar ve vokalde Tam 
White'ın yanısıra, gitarda 
Frank Ufsher ve armoni
kada Fraser Spier de yer 
alacak. Konser Biletleri 
Sinema Anadolu ve Kibe
le Kültür Merkezi'nden 
sağlanabilir. 

Medya şiiri de kirletiyor 
Şair Ahmet Telli: Her işi yozlaştıran medya 
şimdi de şiiri kirletiyor: 
f'"J"'ilnınrnış şairlerinden 
1 Ahmet Telli medya

nın şiirlere anlamsız klip
ler çekip yayınlayarak şa
ire ve şiire büyük saygı
sızlık yaptığını söyledi. 
İletişim Bilimleri Fakül

tesi'ne konuk olan Telli, 
şiir eleştiri kitaplarına ve 
antolojilere karışı olduğu
nu belirterek şiirin eleşti
risinin yanlış olduğunu 

dile getirdi. ' 

.+ Resital-Flüt: Ebru Başkut 
Yer: AKM Oda Tiyatrosu 
Tarih: 19 Haziran Saat:20.00 
.+ Konser: Tam White's Shoestring Topluluğu 
Yer: Spor Salonu 
Tarih: 20 Haziran Saat:20.00 
.+ Konferans_: Dr. Rodolf Schmidt"Avrupa Birliği ve 
Türk-Alman ilişkileri" 
Yer: AKM Oda Tiyatrosu 
Tarih: 21 Haziran Saat: 11.00 
.+ Seminer: "Çocuk ve Müzik" Öğrt. Görv. Ali Öztürk 
Yer: Psikolojik Danışma ve Rehberlik Merkezi 
Tarih: 22 Haziran Saat: 10.30 
.+ Saydam Gösterisi: Çiğdem Alas "Seçki" 
Yer:Eskişehir Fotoğraf Sanatı Derneği (EFSAD) 
Tarih: 30 Haziran Saat: 19.00 
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Acil serviste bir gece Okuma Köşesi 

Mavi Hastane' nin acil 
servisine bir gece konuk 
olduk ve hastasıyla dok
toruyla neler yaşandığını 
gözlemledik. 

Bizler yataklarımızda rahat 
uyurken bizim kadar rahat ola
mayan birileri var ki yaşamları
nın bir parçasını bizlerin acıla
rıyla paylaşıyor. Onlar acil ser
vis doktorları. 

Saat: 22.15 
Yer, Anadolu Üniversitesi 

Hastanesi Acil Servisi. Bir üni
versite hastanesinde geceleri 
neler yaşandığını görmek için 
buradayız. 
Kapıda karşılaştığınız insanla

rın yüzlerinde alışık olmadığı
nız, acıyla şaşkınlığın birbirine 
karıştığı bir gölge var. Yakınla
rında ise telaş ve merak. Sessiz
ce içeri giriyoruz. Bizi acil servis 
hemşiresi karşılıyor. Nöbetçi 
doktor Hakan Özgür, bizimle 
konuşmaya başlamadan önce 
ilgilenmesi gereken hastasına 
yöneliyor. Hasta, böbrek ağrı
sından şikayet eden bir kız öğ
renci. Hakan bey önce rahatsız
lığın boyutunu öğreniyor ve bir 
ağrı kesici iğnenin vurulmasına 
karar veriyor. Ancak, tedavi 
yöntemi hastanın pek hoşuna 
gitmiyor: "Bu ağn kesicinin 
damlası yok mu?" Hakan Bey 
sakin bir şekilde soruya cevap 
veriyor ve tekrar yanımıza geli
yor. Bu arada servis nöbetçi 
doktoru Erdal Yavuz da bize ka
tılıyor. Erdal Bey Mavi Hastane' 
~e Kulak Burun Boğaz uzmanı. 
Oncelikle Acil servisin ne oldu
ğunu ve işlevlerini soruyoruz. 

Acil servise yine ishal nedeniyle gelen hastalardan biri de altı 
yaşında bir kız çocğu oldu. 

Bir insanın hayati tehlike unsu
ru taşıdığı her durum acil servi
sin işlevi içine giriyor. Peki Mavi 
hastane acil servisi bu tanıma 
göre mi çalışıyor? Sorunun ya
nıtı, başvuran hastaların vaka
larını öğrenince ortaya çıkıyor. 
Başı veya dişi ağrıyan da gidi
yor, gündüz poliklinik servisle
rinden yararlanması gereken 
de. Hakan Bey, "Gelen kimseyi 
geri çevirmiyoruz, çünkü kendi
lerini acile gelecek kadar kötü 
hissediyorlarsa bakmak görevi
miz" diyor. Erdal Bey de ekliyor: 
"Poliklinikte hastalara bakarken 
kullandığımız laboratuar ve 
röntgen birimlerini acile gelen 
hastalar için ne yazık ki kulla
namıyoruz. Ancak bu birimlerin 
nöbetçilerini evden getirebiliyo
ruz." Kısaca, acil servisin işlevle
ri, hastalar tarafından pek bilin
miyor gibi geliyor bize 

Saat: 22.35 
Kapı çalınıyor ve içeri arka

daşlarının omuzlarından des
tek alarak yürüyebilen Hasan 
giriyor. Arkadaşlarıyla şakala
şırken ayağını incitmiş. 

Hakan Bey hastayla ilgileni
yor. Aynı anda başka bir hasta 
daha içeri giriyor. İleri derece
de ishalden şikayetçi arkadaşı
mız için görevli memur evinden 
çağınlıyor ve tahlilleri yapılı
yor. 

Bu arada Acil'e gelen diğer 
vakaları soruyoruz. Yanıt ra
hatsızlıkların mevsime göre de
ğiştiği yolunda. Örneğin yaz 
aylarına girdiğimiz şu günlerde 
sık karşılaşılan yanıklar, ani 
mevsim değişikliğinden kay
naklanan üşütmeler, sınav dö
nemlerinde stresin yol açtığı si
nirsel rahatsızlıklar gibi. 

Aslı İŞLİEL 

Ahmet CEMAL 

"Yaşam Sorulan" 
slında antikçağ Yunan felsefesinin 
onra, felsefenin giderek normal 
üşünme biçiminin dışında bir 

alan sayılmaya başlamasıyla birlikte, 
ortaya yeni sorular çıktı. Felsefi düşün
me biçiminin hangi alanlar ve konular 
için gerekli olduğu, hangileri için pek de 
o kadar ya da hiç gerekli olmadığı, okul
larda felsefe öğretmenin yararlı olup ol- ı 
madığı gibi sorular, bu yeni sorulara ör
nek gösterilebilir. 

Öte yandan günümüzde, özellikle Ba
tıda kimi sorunlara köklü ve kalıcı çö
zümler bulunamamasının, "globalleş
meye" kayması istenen bir dünyada glo
bal düşünce eksikliğinin nedenini felse
fenin artık eskisi kadar gündemde tu
tulmamasında arayan düşünürlerin sa
yısı da giderek artmakta. 

Felsefi düşünme biçiminin, yüzeysel 
ve dağınık düşünmenin tam tersi oldu
ğu göz önünde tutulursa, felsefenin ek
sikliğinin doğru düşünme bağlamında 
ne gibi aksaklıklara yol açacağı aslında 
kolaylıkla anlaşılabilir. Çünkü felsefi 
düşünme eylemi, her şeyin özünü sor
gulayan, bundan ötürü de herhangi bir 
kaçamağa, yüzeyselliğe yaşama hakkı 
tanımayan düşünme biçimiyle eşan
lamlıdır. 

Dünyaya açılan pencere 

Madrid Üniversitesi Felsefe Bölümü 
öğretim üyelerinden Prof. Dr. Femando 
Savater, Şadan Karad~niz'in İspanyol
ca'dan yaptığı çeviriyle iletişim Yayırilan 
arasında çıkan "Y aşanı Sorulan" adlı ki
tabında, felsefi düşünme biçimi ile gün
lük yaşam dedigimiz yaşamın bazı te
mel konulan arasında bağlantı kuru
yor. Bu bağlantıyı kurarken de,ölüm 
birlikte yaşamak, usun gerçeği, güzellik, 
zaman içerisinde yitip gitme gibi, sözü 
günlük yaşamda çok edilen kavram ve 
konuların elsefi bir bağlam içersinde ele 
alınmasının insanın düşünce dünyasını 
hangi boyutlarla zenginleştirebileceğini 
açık seçik ortaya koyuyor. 

Yazar, kitabın başına koyduğu "Ön
Uyan"nın bir yerinde şöyle diyor: " ... fel
sefe yapmaya bir çağrı olarak okuyun bu 

. kitabı, bir felsefe dersleri dağarcığı olarak 
değil." Başka deyişle Savater'in kitabı, 
yaşamına felsefenin boyutlarını katmak 
isteyen herkese açık olan bir eser. 

Marketing Anadolu Kulübü tarafından yayınlanan Mac Letter dergisinin 
dördüncü sayısı çıktı. Dergide, pazarlamaya ilişkin çeşitli konular yer alıyor. 

M arketing Anadolu Kulü
bü'nün yayın organı 

Mac Letter dergisinin 4. sayısı 
çıktı. Derginin bu sayısında 
Reklamcılık, İş Ararken, Etkin
likler, Beden Dili ve Araştırma
lar bölümleri yer alıyor. Dergi, 
pazarlama biliminde ve uygu
lamalarında yüksek standart
ların yaratılması için çalışma
lar yapmayı, pazarlama bilimi
nin ekonomik, ahlaki ve sosyal 
bir güç olarak gelişmesini sağ
lamayı amaçlıyor. Dergi ayn
ca pazarlamaya ilgi duyanları 
kulüp çatısı altında toplayarak 
aralarında iletişimi sağlamayı, 

lisansüstü öğrenim, halkla iliş
kiler ve diğer konularda öğren
cileri bilgilendirmeyi ve bu ko
nuda eğitim almış kişilerle et
kin bir iletişim sağlamayı he
defliyor. 

Marketing Anadolu Kulübü 
her sayısında bir işletmenin 

misyonu; pazarlama hedefleri 
hakkında öğrencileri aydırılatı
yor. Marketing Anadolu Kulü
bü'nün sitesi olan w.w.w.mac
kampus.net adresinde de pa
zarlama, e-ticaret, halkla iliş

kiler, insan kaynakları gibi ko
nularda bilgiler yer alıyor. 

Sibel CEBE 

Satılık Bahçeli ev 
Çamlıca Mh. 250 m2. Tel: 6046 

(Musa An) 

Satılık Oto 
1993 Model Ford Taunus, 68 

bin km., 1.6 motor. 3,5 milyar, 
Atilla Barkana Tel: 1140 

Satılık Serçe 
1988 model lacivert. Tel: 6000 

Yenikent 80 m2, 2+ 1 aileye, 
Hülya Gürgen Tel: 26 61 

Satılık Oto 

1999 Model Renault Beyaz To
ros, LPGli Asım Tanıt.Tel: 16 46 
Satılık Daire . 

Üniversite Evleri'nde 60 m2, 
Doğalgaz Sobalı, Namık Kemay 
Kaçın. Tel: 15 54 

Satılık Oto 
2000 Ford Fiesta, Tel: 67 35 
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En büyük Anadolu Spor 
Anadolu Üniversitesi başarılı bir sezonu geride bıraktı. Tarihinde 
ilk kez bir Süper lig kupası kazanan üniversitemiz diğer 

branşlarda da adından söz ettirdi. 

U
•• niversitemiz sporcuları geçtiği

miz sezon pek çok branşta bü
yük başarılara imza atWar. Ba-

yan Hentbolcular Süper Lig şampiyonlu
ğunu k~ken bayan masa tenisçiler 
ikinci oldu. Universitemiz okçulukta ise 
bir Türkiye şampiyonu çıkardı. 

Süper Lig' de şampiyonluk 

Anadolu Üniversitesi'nin bayan hent
bolcuları Süper Lig finalinde TMO takımı
m32-26 EJlağlup ederek Eskişehir'e ve 
Anadolu Universitesi'ne ilk Süper Lig ku
pasını getirdiler. Bir diğer başarılı takımı
mız da üç Türkiye şampiyonluğu bulu
nan ve sekiz yıldır Avrupada ülkemizi 

temsil eden 
Bayan Masa 
Tenisçiler ol
du. Sporcu
larımız, Ma
sa Tenisi Sü
per Ligi'nde 
Fenerbah
çe'nin ardın
dan ikinci ol
dular. Masa 
Tenisi Yıldız 
Takımı ise 
Türkiye şam
piyonasına 

katılmaya 
hak kazandı. 

"Modem Dans" bizden sorulur 

Çoğunluğunu BESYO öğrencilerinin 
oluşturduğu, Modern Dans ve Cimnastik 
Takımı yeni derecelere imza attı. Dans 
dalında dört yldır birinciliği kimseye kap
tırmayan ekibimiz, ilk defa katıldığı aletli 
cimnastikte birinci, yer cimnastiğinde ise 
dördüncü oldu. Taekwando dalında 
üçüncülük kazanan üniversitemiz, Kara
tede ise sekiz bronz madalya birden ka
zandı. Okçumuz Tuba Soyer ise Türkiye 
şampiyonluğunu elde etti. 

Milli sporcular ile yarışıyoruz 

İzmir'de yapılan yüzme müsabakalarına 
kaWan takımımız, milli sporcular ile boy 
ölçüşerek, Türkiye dördüncülüğünü elde 
ettiler. Badminton ekibi ise Türkiye Birin
ci Ligine çıkarak büyük bir başarıya imza 

. attı. 
Zafer Durmaz-Sinan Turhan 

Kupa için kıyasıya mücadele 
Personel Kupası'nda futbol maçları sona eriyor. Voleybol 
karşılaşmaları devam ederken, basketbolda rekabet başladı. 

Futbol: 

M.M.F.-Fen Fak. 5-3 
Per.D.Bşk.-BilJD.Bşk. 1-7 
Güz.San.Fak.-Siv.H.Y.O. 1-8 
Ecz.+Eöeb.Fak.-İl+Kon+Tur 

3-3 
İ.İ.B.F.-Fen.Fak 3-0 
B.E.S.Y.O.-M.M.F. 5-4 
Yapı İ.D.Bşk.-İd.M.İ.D.Bşk. 

0-9 
Ecz+Edeb.Fak.-M.M.F. 2-0 

Voleybol: 

İleLBil.Fak.-Hukuk Fak. 0-2 
A.Ö.F.-İ.İ.B.F: 2-1 
Siv.H.Y.O.-B.E.S.Y.O 0-2 
Edeb.Fak.-Güz.San.Fak. 2-0 
Fen Fak.-Yapı İşl. 2-0 
Ecz.Fak.-Atelyeler 1-2 

Personel Kupası 'nda futbol karşılaşmalarında, 
üniversitemiz çalışanları luyasıya mücadele 

ederek şampiyonluk için uğraş verdiler. 

Geçtiğimiz sezonu değerlendiren Spor 
Birliği Başkanı Muzaffer Öğütveren kaza
nılan başarıların onur verici olduğunu an
cak daha büyük başarılar için yeniden 
yapılandıklarını söyledi. 

O•• ncelikle başarılı bir 
sezon geçirdiğimizi 

belirtmek isterim.Bu ba
şarımızı perçinleyen tabi
ki bayan hentbol takımı
mızın süper ligi şampi
yonlukla tamamlaması
dır. 2000-2001 sezonu
nu geçtiğimiz sezonla kı
yaslarsak pek fazla deği
şikliik olmadığım görü
rüz. Masa tenisçilerimi
zin de Türkiye ikinciliğini 
alması küçümsenecek 
bir olay değil hele hele 
Fenerbahçe gibi köklü ve 
büyük bir kulübün ar
dından ikinciliği almamız 
bizim için onur verici. Bu 
iki büyük başarılar Ana
dolu Universitesini Tür
kiye'de öne çıkardı. 

Diğer branşlar 

Gelelim diğer branşla
ra; Bayan Voleybolcüleri
miz A2 ligini dördüncü
lükle bitirerek Playofl'la
ra katılmaya hak kazan
dı ama şanssız bir eşleş
me sonucunda ilk turda 
Telekom'a elenerek birin
ci lige çıkmayı önümüz
deki sezona bıraktı. Bizi 
eleyen Telekom birinci li
ge terfi etti, bu bence bü
yük bir şanssızlık. Erkek 
Voleybolcülerimiz de 
Deplasmanlı Bölgesel li
ginde mücadele etti ve 
gurubunda birinci oldu 
fakat, Playofflarda 24 ta
kımın içinden sadece ilk 
12'ye girebildi. Basketbol 
takımımız geçen sene oy
nadığı Bölgesel ligden çe
kildi, bunun sebebi ise 
bir çok oyuncumuzun 
mezun olmasıydı. Bu se
ne basketbol takımımız 
Eskişehir Büyük Erkek
ler liginde mücadelesine 
devam etti ve Eskişehir 
birincisi oldu. Kütah
ya'da oynanan gurup ele
me maçlarında da birinci 
olan takım Balıkesir'de 

Muzaffer Öğütveren 

Türkiye Şampiyonası'na 
katılmaya hak kazandı. 

Atletizmde geçen sene 
1. ligden 2. lige düştük, 
bu sene büyük bir aksi
lik olmazsa düştüğümüz 
1. lige tekrar geri dönece
ğiz. 
Başarısız bir sezon ge

çiren Futbol Takımından 
bu sene istediğimiz veri
mi alamadık. Bunun da 
nedenini oyuncularımı
zın mezun olup gitmesi
ne bağlıyoruz. Genç ta
kımda oluşan olumsuz
lukları unutup yeni bir 
yapılanmaya gireceğiz. 

Gelecek altyapıda 
Bütün bu branşların 

birde alt yapıdaki, gele
ceğin yıldızlarını unut
mamak gerek. Bu sezon 
onlarda Eskişehir birin
ciliklerini hiçbir takıma 
kaptırmadılar. Buda bize 
alt yapımızın oldukça 
sağlam olduğunu göste
riyor. 

Yeni transferler için 
bütçemizi hazırlıyoruz, 
önümüzdeki sezon Ana
dolu Üniversitesi yeni 
transferlerle daha güçlü 
ve başarıya doymamış, 
üniversitemizin ismini 
dahada yukarılara çıka
racak bir yapılanma içe
risinde olduğumuzu be
lirtmek isterim. 
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ağıt uçaklar çocukluk 
anılarımız arasında 
··nemli bir yer tutar. 

özenle yaptığımız kağıt kuş
larımızı uçurmak için yük
sekçe bir yere çıkar ve uça
ğımızın gökyüzünde süzülü
şünü zevkle izlemeye baş
lardık. Yine o yaşlarda bir
çoğumuzun hayallerini bu
lutların arasında uçmak 
süslerdi. Farklı mesleklere 
yönelen insanlar ise içlerin
deki uçma isteğini model 
uçaklarla gideriyorlar. Fik
ret Yeşilçay sanayici ve iç 
mimar. Dört sene önce mo
del uçak sporu ile ilgilenme
ye başlayan Yeşilçay, o gün
den bu güne her hafta sonu 
elinde model uçağı ile Ha
zeıfan Havaalanı'nda solu
ğu alıyor. 

Dört uçak parçaladım 
Aynı mmanda Cessna tipi 

uçaklarla da uçan Fikret Ye
şilay, 1998 yazında radyo 
kontrollü modelciliğe başla
mış. Kısa sürede yarışmala
ra katılacak düzeye gelen 
Yeşilçay, üç tane dördüncü
lük ka7-anmış. Eğitim aşa
masında yaptığı kazalarda 
dört uçağını kaybeden Yeşil
çay, "İki kez motorum stop 
etti. Kurtarma tekniklerini 
henüz öğrenmediğimden 
uçaklanm göle düştü. Gece 
sabaha kadar evde elektro
nik parçalan ve motorumu 
temizledim.Vazgeçmedim ve 

Sanayici Fikret v e·şilçay tam bir model 
uçak tutkunu. Hobisi hayatında o kadar 
önemli ki bu yüzden sigarayı bırakmış. 

sonunda başardım" diyor. 
Anadolu Universitesi Ha

vacılık Şenlikleri'ne de Ha
zeıfan Model Uçak Kulü
bü'nü temsilen katılan Ye
şilçay, bir de solo akrobasi 
uçuşu gerçekleştirdi. Model 

uçak uçurmaktan çok keyif 
aldığını ifade eden Yeşilçay, 
"Keşke yıllar önce birileri be
ni teşvik edip bu hobiye da
ha önceleri başlamamı sağ
lasaydı. Örneğin ilköğretim 
yıllannda ya da lisede. Orta-

Kampuste Yaşam 

okul yıllarında lastik motor
lu uçaklar alıp uçururduk 
ama radyo kontrollu model
cilik bambaşka birşey" di
yor. 

Sigaraya elveda 
Dört yıldan buyana her 

hafta.sonu model uçağı ile 
göklerde süzülen Yeşilçay, 
herkese bu sporu tavsiye 
ediyor. İsteyenlerin yaklaşık 
600 milyon lira ödeyerek bir 
eğitim uçağı satın alabilece
ğini anlatan Yeşilçay, orta
lama 1 O derste uçabilecek 
seviyeye gelindiğini belirti
yor. Radyo kontrollu model
ciliği bir hayat tarzı olarak 
benimseyen Yeşilçay, "Aynı 
frekansı paylaştığım çok de
ğerli dostlanmı bu sayede 
tanıdım. Hafta sonlarım hiç 
boş geçmiyor artık. Üstelik 
uzun yıllardan beri kullan
dığım sigarayı yine bu hobi
ye başladıktan sonra bırak
tım ve yaklaşık 1.5 yıldır iç
miyorum" şeklinde konuşu
yor. Yeşilçay sözlerini şöyle 
tamamlıyor, "Ülkemizde 
maalesef radyo controllü 
model uçak ya da helikopter 
uçurabileceğiniz pek fazla 
alan yok. Elimizde olanlarla 
yetinmemiz gerekiyor. Daha 
geniş imkanlar sağlanırsa 
radyo kontrollü modelcilik 
büyük bir hızla gelişme ola
nağı bulacaktır." 

Çelik ÇELİKY AMAN 

Hataya yer yok 

· Yeşilçay, bu sporu ya
parken azami dikkat 
gösterilmesini de bir ör
nekle anlatıyor: "Havacı
lıkta kurallar kanla yazı
lıyor. Biraz tedbir ve özen 
kerkes için faydalı ola
caktır. Ben buna bizzat 
tanık oldum .Çok eski pi
lotlann dahi elini ya da 
ayağını 17000 rpm hızla 
dönen pervaneye kaptı
np yaralandıklarını gö
rüp dehşete kapıldım. 
Bir İngiliz arkadaşımızın 
doğranmış dört parma
ğını Havaalanımızda ve 
yanımızda bulundurdu
ğumuz ameliyat malze
meleriyle diktik" 

Site adresleri 

Radyo kontrollü model
ciğe başlamak veya me
rak ettiklerini öğrenmek 
isteyenler için birçok in
ternet sitesi yayın yapı
yor. Buralarda teknik 
aynntılan öğrenebilece
ğiniz gibi model siparişi 
de verebiliyorsunuz. İşte 
adresler: www.tower
hobbies.com, www.for
mulamodel.com 

Ukrayna üniversitesi ile protokol 

"Çiçeklerimiz 200 l" yıl önce kurulduğunu 
Çocuk Korosu'nun 16 belirten Gülsevin Doğa
Haziran'da Sinema Ana- nay "Çiçeklerimiz koro
dolu'da verdiği konser sunu 1986-1987 yılın
büyük beğeni topladı. da kurduk. 60-70 kişi
Şef Gülsevin Doğanay'ın den oluşuyordu. O grup 
yönetimindeki ve yaşlan olduğu gibi üniversiteye 
6-12 yaş gurubundan girdi. Ve bu yıl onlann 
26 kişiden oluşan Çiçek- asistanlıkta birinci yılla
lerimiz Korosu'nun 16 n" dedi. 

Anadolu Üniversitesi ile Ukrayna Ulusal Havacılık Üniversitesi, 
öğretim elemanı ve öğrenci değişimi ile ortak araştırma projeleri 
geliştirecekler. 

nektör Prof. Dr. Engin 
1'Ataç başkanlığında Uk
rayna Ulusal Havacılık Üni
versitesi'ni ziyaret eden 
Anadolu Üniversitesi heyeti, 
öğrenci ve öğretim elemanı 
değişimi ile ortak araştırma 
projelerinin geliştirilmesini 
içeren bir protokol imzaladı. 

Rektör Ataç'ın yanı sıra 
SHYO Müdürü Prof. Dr. 
Mustafa Kara ve Müdür 
Yardımcısı Yard. Doç. Dr. 
Can Özdemir'den oluşan 
heyet, 8-9 Haziran günle
rinde üniversitede çeşitli in
celemelerde bulundu. 

Protokol Rektör Prof. Dr. 
Engin Ataç ile Ukrayna 
Ulusal Havacilik Üniversite
si Rektör Yardımcısı Prof. 
Dr. Mikola Kulik arasında 

Protokolü, Rektör Engin Ataç ile Ukrayna üniver
sitesinin rektör yardımcısı Mikola Kulik imzaladı. 

imzalandı. Protokole göre elamanı değişimi de yapa
her iki üniversite lisans, li- caklar. Protokol aynca, or
sansüstü ve doktora öğren- tak araştırma projelerinin 
etlerinin yanı sıra öğretim geliştirilmesini de içeriyor. 


